91.02.27 系務會議修訂一版 92.06.11 系務會議修訂二版 98.01.07 系務會議修訂三版

91.02.27 Department Meeting Revision Version 1 92.06.11 Department Meeting Revision Version 2 98.01.07 Department Meeting Revision Version 3

## 吳正桓老師紀念獎學金頒發辦法

## Wu Zhenghuan Teacher Memorial Scholarship Awarding Regulations

- 1、名 額:每年以一名為限,若無適合者可從缺。
- 1. Quota: Limited to one recipient per year; if no suitable candidate is found, the quota may remain unfilled.
- 2、獎學金:每名一萬五千元正。
- 2. Scholarship Amount: NT\$15,000 for each recipient.
- 3、獎助對象:凡中原大學心理學系碩士班理論組研究生,從事社會心理學領域之論文研究並通過論文大綱口試者。
- 3. Eligible Recipients: Graduate students in the Theory Group of the Department of Psychology at Chung Yuan Christian University who are conducting thesis research in the field of social psychology and have passed the thesis outline oral examination.
- 4、申請時間:論文大綱口試通過後即可向系辦公室提出申請,每年一次,截止日期為4月30日。

- 4. Application Period: Applications can be submitted to the department office after passing the thesis outline oral examination, once a year, with a deadline of April 30.
- 5、限 制:該學年領有其他獎學金者不得申請,請至學務處生輔組申請證明。
- 5. Restrictions: Students who are receiving other scholarships in the academic year are not eligible to apply; please obtain proof from the Student Affairs Office.
- 6、繳交文件:□論文大綱 □指導教授推薦函(含對申請者論文內容之意見) □未領系上其他獎學金
- 6. Required Documents: 1) Thesis outline 2) Recommendation letter from the advisor (including comments on the applicant's thesis content) 3) Proof of not receiving other departmental scholarships.
- 7、審查辦法:審查委員會由獎學金委員會召集人及二位審查委員組成,其中審查委員則由獎學金委員會推薦二位老師擔任(申請者之指導教授不得擔任審查)。審查之後審查委員之書面審查意見將以無記名方式轉予申請者。
- 7. Review Process: The review committee will consist of the chairperson of the scholarship committee and two review members, with the review members being recommended by the scholarship committee (the applicant's advisor cannot serve as a reviewer). After the review, the written opinions of the reviewers will be anonymously provided to the applicant.
- 8、因本獎學金旨在鼓勵學生從事社會心理學方面的研究,希望獲得本獎學金者,努力致力於論文發表,並於發表時註明該論文受「吳正桓老師紀念獎學金」贊助。
- 8. Since this scholarship aims to encourage students to engage in research in social psychology, recipients are

expected to strive for thesis publication and to acknowledge that the thesis is supported by the "Wu Zhenghuan Teacher Memorial Scholarship" upon publication.

中原大學心理學系 敬啟

Sincerely,

Department of Psychology, Chung Yuan Christian University